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江西汇峰智能物流装备有限
公司是一家专业从事仓储货
架及智能物流配套设备的研
发、生产、销售和安装于一
体的现代化生产企业，为客
户提供全方位仓库存储解决
方案。
Jiangxi Huifeng intelligent logistics 
equipment Co., ltd is a modern 
manufacture enterprise to devote 
to warehouse storage rack and 
intelligent logistic equipments 
integrate research & devolpment , 
manufacture,sales and installation,  
Provide customers with a full 
range of warehouse storage 
solutions.



Jiangxi Huifeng Intelligent Logistics Equipment Co., LTD., 

located in Wanzai County Industrial Park, Yichun City, Jiangxi province.  the area of the base plant about 
13,000 square meters, has comprehensive  hardware facilities such as laser cutting machine, gantry 
milling machine, high-precision CNC machine tools, robot welding production line, etc., owned 
professional  technology core team and  high efficient production  capabilities . gained  ISO9001 QMS 
certificate. Our company has independent trademark brand, annual output value of about 60 million yuan,  
total investment  about 45 million yuan, has completed the annual sales of about 40 million. can provide  
OEM/ODM ,  turnkey solution  service to the customers .  main products includes    intelligent logistics 
equipment and ASRS series products such as  intelligent three-dimensional warehouse, light high-speed 
Miniload stacker and heavy stacker, shuttle, RGV, AGV, FMS flexible manufacturing line, conveyer line, 
etc. At the same time, we also undertake all logistics equipment related after-sales maintenance services, 
to provide customers with high price ratio of products and quality service is our consistent mission, and 
strive to build industry benchmarking brand is our chasing goal. We insist on the technology  innovation as 
the leading,   the "lean innovation, win-win cooperation" spirit of enterprise, and cooperate  with you to 
create a new era of intelligence.

江西汇峰智能物流设备有限公司 
位于江西省宜春市万载县工业园区。基地厂房面积约13000平方米，拥有激光切割机、龙门铣床、
高精度数控机床、机器人焊接生产线等齐全的硬件设施，拥有专业的技术核心团队和高效的生产能
力。获得ISO9001质量管理体系认证。我公司拥有自主商标品牌，年产值约6000万元，总投资约
4500万元，已完成年销售额约4000万元。可为客户提供OEM/ODM，交钥匙解决方案服务。主要产
品有智能立体仓库、轻型高速小载重堆垛机、穿梭车、RGV、AGV、FMS柔性生产线、输送线等智
能物流设备及ASRS系列产品。同时，我们还承接所有物流设备相关的售后维护服务，为客户提供
性价比高的产品和优质的服务是我们一贯的使命，努力打造行业标杆品牌是我们追求的目标。我们
坚持以技术创新为先导，以“精益创新，合作共赢”的企业精神，与您携手共创智能新时代。



●汇峰本着“客户优先，品质至上，服务满意，共同发展”的宗旨，致力于智能物流及仓储设备 的研发，制造，
销售，为客户提供能应对不断升级更迭的发展的仓储智能化管理方案.
●With the tenet of "customer first, quality first, service satisfaction and common development", 
Huifeng is committed to the research and development, manufacturing and sales of intelligent 
logistics and warehousing equipment, and provides customers with intelligent warehousing 
management solutions that can cope with the continuous upgrading and development.
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汇峰智能物流装备
Huifeng Intelligent Logistics Equipment

Cooperate with you to set up the digital,intelligent lighthouse factory.

Automatic  Storage & Retrieval System





智能立体库应用非常广泛，主要应用于制药、机械、电子、烟草、食品、化工、印刷、军队、航空航天、物
流系统、轨道交通等领域。
ASRS is widely used, mainly used in pharmaceutical，machinery, electronics, tobacco, food , chemical, 
printing, military, aerospace, logistic system, rail transit and other fields.



Automatic vertical carousel  storage system

智能回转库是一种垂直方向旋转的立体仓库，是一种自动存取集装箱。利用链传动的机械原理，由
电动机和减速器带动齿轮和传动链，从而带动每个料斗实现旋转运动。这种结构使旋转仓库制造非
常高或完全。
Vertical carousel is  a three-dimensional warehouse which rotates in the vertical direction, and it is 
an automatic access container. Using the mechanical principle of chain drive, the gears and 
transmission chains are driven by motors and reducers, thus driving each hopper to achieve 
rotary motion. This structure enables the rotary storehouse to be manufactured very high or 
completely.

向上扩展存储空间，利用原有房屋的高度，充分利用储物空间，节省占用面积，增加储物面积.
.系统提供单机、自动、多台联机运行方式，存取方便快捷.

主要用于存取小而多，品种繁杂以及规格统一，防尘防潮等物件如档案，特殊文件等重要资料.

配备功能强大的计算机管理系统软件和计算机标准接口，与企业ERP、MES等系统实现无缝对接.
Expand upward storage space, utilizing the height of the original house, making full use of the 
storage space, saving the area occupied and increasing the storage area;

System provide the single machine、automatic and multi-machines operation mode, convenient 
and fast to store and withdraw the goods. 
Mainly used for accessing small but many, complex varieties and unified specifications, dust and 
moisture-proof and other objects such as files, special documents and other important references.

Equipped with powerful computer management system software and computer standard 
interface with  ERP and MES system smoothly.



Main component of Automatic vertical carousel  storage system



Automatic vertical carousel  storage system project case



Automatic  Lift  storage system
充分利用向上空间-高度，节省存储地面空间，通过仓库管理和控制系统可以单机操作，也可多机联动，存储和取放物品都是
通过电脑操作，无需人力查找和搬运，工作高效且节省人工成本，降低人员事故风险，货物集中管理，提升企业竞争力。
Make full use of the upward space - height, save storage ground space, through the warehouse management and control 
system can be single operation, but also multi-machine linkage, storage and taking and placing items are operated by 
computer, no need to find and handle by manpower, work efficiently and save labor costs, reduce the risk of personnel 
accidents, centralized management of goods, improve enterprise competitiveness.

--Single machine mode

S:Single machine 
mode 
M: multiple-link 



--

Automatic  Lift  storage system



Automatic  lift storage system project case



Drawer type mold rack（semi-open)



upright upgrade and thicken, 
loading 500kg each drawer.

Drawer type mold rack（semi-open)

 带天车



Drawer type mold rack（full-open)



Drawer type mold rack（full-open)





规格和尺寸可定制



 Subheavy-duty rack

鼓形孔

层板

层板内面加

强筋焊接

立柱与横
撑，斜撑
焊接加固

为了安全，增加销钉加
强立柱与横梁的连接

为更加安全，稳固，可靠站立于地
面，立柱脚焊接底片，并打孔采用
膨胀螺丝与地面连接固定。

主架包含两片立柱副架只有一片立柱

主架可单独使用，而副架
不可单独使用，必须与主
架连接才可使用。

主架 
副架 副架可一直向前延伸 



 Subheavy-duty rack

横梁

斜撑 层板

层高可
上下调
节

立柱

第4层

第3层

第2层

底层

重型，次重型，中型，轻型货架划分主要是根据货架的承重不同大致加以名称和概念冠名以示区别，通常，
承重在800kg(包括800kg)以上都叫重载（型）货架，立柱的壁厚一般得在2.0mm或以上,因卷料成型为冷拉压
延，料厚可能会走公差下限（只有1.8mm左右），横梁采用抱焊梁结构，承重能力更强，料厚要求为1.5mm 
或以上。而承重500~800kg则称为次重型，300~500kg叫中型，二者有时也有交集，并无明显区分，而
200kg以下都称轻型，轻型的立柱冲孔形状为蝴蝶孔，横梁用的截面为“P”，中间加层板结构，横梁与立柱连
接（横梁柱爪与立柱蝴蝶孔），靠自重或货物的重量就可固定连接。
Heavy duty, secondary heavy duty, medium, light shelf division is mainly based on the bearing capacity of 
the shelf to roughly be named and concept title to show the difference, usually, the bearing capacity in 
800kg(including 800kg) above are called heavy duty (type) shelves, the wall thickness of the column is 
generally 2.0mm or above, because the roll molding is cold drawing and rolling. The material thickness may 
go to the lower limit of tolerance (only about 1.8mm), the beam adopts the welded beam structure, the 
bearing capacity is stronger, and the material thickness is 1.5mm or above. The bearing capacity of 
500~800kg is called the secondary heavy duty, 300~500kg is called medium, the two sometimes have 
intersection, and there is no obvious distinction, and the following 200kg are called light, light column 
punching shape is butterfly hole, cross section of the beam is "P", the middle of the laminates structure, the 
beam is connected with the column (cross beam column claw and column butterfly hole), It can be fixed by 
its own weight or the weight of the goods.







Light-duty rack related spec & size list 



Light-duty rack project case







Four-way shuttle storage system

Load:  800~1500kg each card, can be customized per 
the client’s requirement.



Four-way shuttle storage system project case



Tire Storage Rack 

Tire rack is a kind of stacking racks, mainly used to store tires, there are a variety of styles, common for 
detachable, foldable and general rack type, according to customer needs, can be customized style and size.

/foldable tire rack 

/detachable tire rack 



单位：英寸

Tire Storage Rack Spec Sample 



Tire Storage Rack 
立柱可拆卸，底架采用网格层板铺设焊接，表面采用静电吸附喷粉处理，结构简
单，美观而性价比高，根据库房高度和所堆轮胎数量需求可多层层叠使用，方便
实用.
The upright can be removed, the bottom frame is laid and welded with grid layer plate, and the 
surface is treated with electrostatic adsorption powder. The structure is simple, beautiful and 
cost-effective. According to the height of the warehouse and the number of piled tires, it can be 
used in multiple layers, which is convenient and practical.

  

底框架堆叠存放，大大节省了空间 安装容易，快捷便利，堆跺稳定 根据存储使用的特点要求设计产品



Tire Storage Rack Project Case







Mezzanine Floor



Steel structure Platform



Steel Pallet

Steel pallet process flow

钢制托盘采用优质钢材Q235B通过冷滚制成型，专业焊接，静电喷粉等关键工艺制作而成，具有强度高，承重强，
变形小，经久耐用，牢固可靠的优点.
The steel pallet is made of high-quality steel Q235B by cold rolling, professional welding, electrostatic spraying 
and other key processes, with high strength, strong bearing, small deformation, durable, firm and reliable 
advantages.

Raw material:High quality steel-Q235B
原材料：优质钢Q235B

Cold rolled forming 
冷滚制成型 

Professional welding
专业焊接

Electrostatic powder spraying
 静电吸附喷粉

Packing
 包装

Loading&transporting
装 车&运输



Steel Pallet applicable  display and commom specification

四向进叉

满铺

半铺

颜色：蓝色         磨砂黑             橙红色                 灰白色

四
向

进
叉

               钢托盘常用规格
          Steel pallet commom spec

备注： 。

规格             尺寸               进叉方向     面板铺设方式     面板数       规格            尺寸                进叉方向       面板铺设方式     面板数      

两向进叉

产品分类

按颜色分类



Steel Pallet applicable  case



Steel  pallet exclusive for forklift 

托盘叉车通道为单独通道，可避免叉齿
插入时碰及和破坏货物的包装.

①. 叉车叉道 ②. 外边框  ③.筋梁

栅格结构设计改善了防滑效果，同时增加面板
的承载能力，结构紧凑，自身重量轻，而承载
能力强的特点。



● 叉车专用钢托盘
● 结构紧凑，自身重量轻，强度高, 承载能力强.
● 主要适用于饲料、豆粕、大米、面粉等软包装专用.
● 承载能力强，可达：动载3T，静载10T.
●  forklift exclusive steel pallet
●  compact structure, light weight, high strengh, strong loading capacity
●  mainly suitable for feed, soybean meal , rice , flour and other soft packing.
●  Strong loading capacity : dynamic load -3T , static load-10T.

Forklift exclusive round corner steel pallet project case 



 Round corner double face Zinc-plated steel pallet

圆角设计，防撞伤，双面
结构，正反两面皆可利用。

原材料：镀锌铁
以优质热浸锌带钢或卷料，通过热轧或冷
挤压，冷弯成型，高频焊接，制成方形或
矩形管材。

实 用 场 景

尺寸：1280*1050*140mm
载重：动载2吨，静载4吨，自重36~37公斤
备注：其它尺寸和规格可定制。



Plastic  Pallet-Nine-foot grid plastic pallet
采用纯新HDPE（高密度聚乙烯）注塑而成，材质轻，强度高，承重强，可防水，防火，防潮，不易破裂，可堆叠，存放不占过多地盘，使用
方便，可靠牢固，使用寿命长，为医疗，电子，烟花花炮行业以及纺织等轻工业优先选用堆跺，存放，周转，运输所用.
Made of pure new HDPE (high density polyethylene) injection molding, light material, high strength, strong bearing, waterproof, fireproof, 
moisture-proof, not easy to break, stackable, storage does not take up too much site, easy to use, reliable and firm, long service life, for 
medical, electronics, fireworks industry and textile and other light industry preferred stacking, storage, turnover, transportation used.

Nine-foot grid plastic pallet 
● Pure and new raw material 
● Factory direct sale
● Quality guarantee

前视图 后视图 suitable for pallets with a length≥90cm 
in the fork entry direction



Plastic  Pallet-Nine-foot grid plastic pallet common used spec and size

spec: 1008 nine foot grid plastic pallet (4.7kg-self weight) spec: 1208 nine foot grid plastic pallet (6.0kg-self weight)

spec: 1010 nine foot grid plastic pallet (5.5kg-self weight) spec: 1210 nine foot grid plastic pallet (6.5kg-self weight)

the width of the fork along the longitude(1000mm)-forklift 
entry direction should be less 665mm.
the width of the fork along the latitude (800mm) -forklift entry 
direction should be less than 545mm.

the width of the fork along the longitude(1200mm)-forklift 
entry direction should be less 860mm.
the width of the fork along the latitude (800mm) -forklift entry 
direction should be less than 545mm.

the width of the fork along the longitude(1000mm)-forklift 
entry direction should be less 700mm.
the width of the fork along the latitude (1000mm) -forklift 
entry direction should be less than 760mm.

纵向800mm进叉叉车宽度不超过: 545mm

横向1000mm进叉叉车宽度不超过: 700mm
纵向1000mm进叉叉车宽度不超过: 760mm

the width of the fork along the longitude(1200mm)-forklift 
entry direction should be less 785mm.
the width of the fork along the latitude (1000mm) -forklift 
entry direction should be less than 745mm.



Plastic  Pallet-3-runners grid plastic pallet

配有防滑垫可防止托盘从叉车或
货架上滑掉。
anti-slip mats to prevent the 
pallet to slide off the fork or rack.

四根钢管加在顶面网格里
4 steel tubes be inserted into the top 
deck. 

四根钢管加在底面三条跑道里
4 steel tubes be inserted into the 3 
runners at the bottom. 

采用优质高密度聚乙烯注塑成型，自身重量轻，承载能力强，
阻燃，防水，防潮 ，环保安全，使用寿命长等优点.
Injected by high quality material-HDPE, with below advantages: 
self light weight, strong bearing capacity, flame retardant, waterproof, 
moisture-proof, environmental safety, long service life and etc. 



Plastic  Pallet-3-runner grid plastic pallet

1008 网格川字塑料托盘
1008 3 runner grid plastic pallet

1010 网格川字塑料托盘
1010 3 runner grid plastic pallet

1208 网格川字塑料托盘
1208 3 runner grid plastic pallet

1210  网格川字塑料托盘
1210  3 runner grid plastic pallet



Plastic  Pallet-3-runners grid plastic pallet project case



Plastic  Pallet-double faced  grid plastic pallet

除了拥有其它塑料托盘的优点外， 田字托盘因为具有双面网格的特点，因而
正反皆可用，同时受力面积扩大后堆放更为平稳，承载能力更为强大，可靠。
In addition to having the advantages of other plastic pallets, double faced-
grid plastic pallets because of the characteristics of double-sided mesh, so 
both positive and negative can be used, and at the same time, after the 
expansion of the force area, the stacking is more stable, the carrying 
capacity is more powerful and reliable.

配有防滑垫可防止托盘从叉车或
货架上滑掉。
anti-slip mats to prevent the 
pallet to slide off the fork or rack.

在叉车进叉口有起到导向作用的斜度结构，可防止
叉脚频繁接触托盘而撞坏托盘。
The slope structure that plays a guiding role in the 
fork entrance of the forklift can prevent the foot 
from frequently touching the pallet and damaging 
the pallet.

为了承载更加大的重量，我们可以选择
增加装入钢管或钢棒起到 加强筋的作用，
让托盘承载动载2T以上， 静载6T以上
的重量。
In order to carry more weight, we can 
choose to add steel pipes or steel rods 
to play the role of reinforcing bars, so 
that the tray can bear the weight of 
more than 2T dynamic load and more 
than 6T static load.



Plastic  Pallet-double faced  grid plastic pallet

1111 网格田字塑料托盘
1111 double faced grid plastic pallet

1210 网格田字塑料托盘
1210 double faced grid plastic pallet

1111 网格田字塑料托盘
1111 double faced grid plastic pallet

1212 网格田字塑料托盘
1212 double faced grid plastic pallet



Plastic  Pallet-double faced grid plastic pallet project case



AGV system 



AGV realize the synchronization 
operation through 5G  technology.

AGV system  project case



 Pallet  Stacker AGV

● operate convenient, simple and efficient
● economical and practical, safety and reliable
● multipoint handling and distribution



Warehouse storage cage

在企业加工车间工序存放，工序周转，半成品或成品存放都会用到仓储笼，非常实用便利，可以节省空间，同时又
能保证场所的整洁和管理。脚部可配小轮，便于周转，四面丝网可拆装，折叠，不用时可快速折叠收合，占用面积
小，使用非常方便。
In the enterprise processing workshop process storage, process turnover, semi-finished products or finished 
products storage will use the storage cage, very practical and convenient, can save space, but also to ensure the 
cleanliness and management of the place. Feet can be equipped with small wheels, easy turnover, four sides of 
the wire mesh can be disassembled, folded, when not in use can be quickly folded and closed, occupying a small 
area, very convenient to use.

Storage cage folding and closing 
dem

onstration

打开插栓，
放下前门

完成折叠

抽出四个
插栓

四侧网板
向内折叠



Warehouse storage cage common spec and parameters

用料强度好，
做工精致，美
观耐用.
Good material 
strength, exquisite 
workmanship, 
beautiful and 
durable.

尺寸： 800*600*640mm(长*宽*高）
网格线径：5.8mm
 承重：700kg
网格大小：50*50mm
自重：28kg

尺寸： 800*600*640mm(长*宽*高）
网格线径：5.8mm
 承重：700kg
网格大小：50*100mm
自重：26kg

尺寸： 
1200*1000*890mm(长*宽*
高）
网格线径：5.8mm
 承重：1500/1000/1000kg
网格大小：100*100mm
自重：59kg/52kg/42kg



other products

✸ 

product parameter

Product Parameters

part name :flexible frame
load:1500kg/layer
upright:50*50mm  
Beam: 50*50mm
Layer panel:50*50mm
Technology: hot dipping 
Zinc or Zinc plating.
Applicable for:stack cold 
meat,seafood,rice ,cloth 
etc.

support to customize

✸ 

✸ 









汇峰智能物流装备
Huifeng Intelligent Logistics Equipment

客 户 定 制 服 务

规 格

尺 寸

样 板

其 它
方 式

材 料 

颜色

零部件

包装方法

LOGO/印字



网址（website) https:// jxhuifeng.en.alibaba.com


